
Zápis z jednání sociální a zdravotní komise RMČ Praha 17 dne 30.5.2011 

Přítomni : Petr Čermák, MUDr. Antoine Katra, Bc. Olga Krásová, PhDr. Jindřich Kadlec,   

pí. Monika Richterová 

Omluveni : Bc. V. Krása, MUDr. Z. Neužilová, dodatečně se e-mailem omluvila pí. S. 

Škrabánková 

Nepřítomen :  MUDr. Jiří Nedělka 

Tajemnice : Mgr. Alena Presslová 

Host :   Mgr. Monika Čermáková – Klub 17 

 Zástupci MP – ředitel MP P13 policejní rada p. Svoboda, vedoucí okrskové 

služebny P17 p. Bernát 

 

Program : 

1) Přivítání – jednání vedl zástupce předsedy komise p. P. Čermák 

 

2) Přivítání zástupců MP 

Při jednání byly řešeny následující okruhy : 

- Vyjasnění kompetencí ve vztahu MP a nízkoprahového zařízení, režim 

„nízkoprahu“, vzájemná spolupráce 

- Systém obchůzek strážníků MP v Řepích, denní a noční služby 

- Problém pejskařů, narkomanů, alkoholiků, bezdomovců v Řepích 

- Problém s dětmi a mládeží v nočních hodinách hlavně z pátku na sobotu a ze 

soboty na neděli – hluk, alkohol. P. Bernát informoval o připravované akci ve 

spolupráci s OSPOD a PČR, kontroly hřišť pravidelné, nepravidelné kontroly 

restauračních zařízení. 

- Hlídky MP v MHD – nyní zajišťují zvláštní jednotky MP, ne okrskoví strážníci. 

 

3) P. Čermák informoval přítomné ohledně setrvání Klubu 17 ve stávajících prostorách.  

( zatím neřešeno ) Komise konstatovala, že přemístění do náhradních prostor ( např. 

ZŠ Laudova ) by bylo nevhodné. Upozorňuje na výhodnost polohy pro děti, otázku 

vložených finančních prostředkům na rekonstrukci, financí z grantů (podmínka využití 

pro dané účely v určitém časovém období a event. vrácení peněz při nesplnění ). 

 

4) Mgr. Čermáková - pozvání do Klubu 17 na Den dětí 1.6. od 15 hod. 

 

 



5) PhDr. J. Kadlec - pozvání na zakončení kurzu výuky na PC pro seniory na 21.6. od 15 

hod. 

 

6) Informace o akci – prezentace CSZS pro pracovníky odboru sociálních věcí. Mgr. 

Presslová poděkovala vedení CSZS za uspořádání akce – pracovníci získali ucelený 

přehled o všech aktivitách CSZS. 

 

7) Různé: 

- Bc. O. Krásová informovala o návštěvě na odboru sociálních věcí v Makovského ul. 

– nevyhovující malé prostory kanceláří, chodeb hlavně na oddělení dávek, chybí 

odhlučnění ( klienti na chodbě slyší, co se projednává v kancelářích, … ), Stejný 

názor mají i klienti. 

SZK doporučuje Radě MČ kontaktovat Ing. Dagmar Lanzovou z NRZP, která je 

odborníkem v dané problematice, a prověřit vhodnost užívání stávajících prostor 

pro dané účely. 

- MUDr. A. Katra informoval o problematice reformy zdravotnictví, standardní x 

nadstandardní zdravotní zákroky a péče, kdo má toto stanovit – názor odborníků, 

lékařských společností x názor politiků a ekonomů. 

 

8) Termín jednání SZK :  Pondělí 12.9.2011 od 17 hodin v CSZS Bendova ul. 

 

Praha, 31.5.2011 

      Zapsala :  Mgr. Alena Presslová 

 

 

……………………………………………     ………………………………………… 

 Předseda SZK RMČ Praha 17            Ověřovatel zápisu 

 

 

 

 


